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Brussel.les admet que els pagesos
cobraran un 3,570 menys fins al 2020
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SINDICATS AffiRÅffiËS

Cabré deixa la pr¡mera línia d'UP per
centrar-se en la seua f¡nca fruitera
Vol fer de pagès al cent per cent i mantindre l'activitat sindical on considerin els
afiliats del Segrià I I Âf congr'és que {Ånfuà åloc de I'T. al3 de mìfrrç a GirCIna

E.M.-MURUAGA
I LLEIDA lJosep Cabré ha decidit
deixar la primera línia d'Unió
de Pagesos després d'una dila-
tada trajectòria al sindicat agra-
ri per motius personals i, com
explica, pel seu interès de cen-
trar-se al cent per cent en la se-
ua feina d'agricultor a l'explo-
tació fruitera familiar.
, No obstant, aquesta decisió,

que es farà efectiva en el pròxim
congrés nacional que UP cele-
brarà enbe els dies 1i 3 de març
a Girona, no significa el seu allu-
nyament de I'organització agrà-
ria, ni rnólt menys, i afirma que
continuarà heballant per a la se-
ua comarca, el Segrià, on consi-
derin els afiliats.

Cabré està afiliat al sindicat
des del 1996 i un any després ja
va entrar a la permanent d'Unió
de Joves Pagesos. Entre el 2000
i el 2008 va ser el responsable
del sector de la fruita á UP i ael
2OOL al 2008 va ocupar el ma-
teix càrrec a nivell estatal quan
Unió de Pagesos estava integra-
da enla COAG.

IJany 2008 va ent¡ar a la per-
manent nacional d'UP, càrrec
per al qual no es presentarà al
pròxim congrés per motius per-
sonals, i en què va ostentar les
responsabilitats d'economia
agrària, comtrnicació i coordina-
dor a Lleida.

Aquests últims anys de man-
dat van començar amb un con-
grés tancat amb discrepàncies
internes i en què es va trencar
trn pacte no escrit que la provín-
cia de Lleida tenia quatre repre-
sentants a l'executiva, al retirar-
se en l'últim moment un grup de

Josep Cabrê a la finca fruitera familiar al febrer del 2011, en la campanya d'eleccions agràries.

TRAJECTÒRIA

Afiliat des del '1996,va

començar la seua etapa en

cà rrecs de responsa bilitat
un any després

crítics.Així, en aquell congrés
van sortir elegits com a repre-
sentants lleidatans el mateix Ca-
bré i Josep MariaVergé. S'hi su-
mava, però en aquest cas com a
representant de la Unió de Jo-

ves Pagesos, el també lleidatà
Francesc Pena.

Entre els moments difícils
d'aquest mandat també destaca
quan Josep MariaVergé va dei-
xar el seu càrrec a causa de la
crisi i la disminució de confian-
ça després de 18 anys a la eúpu-
la en tasques econòmiques i de
temporers.

Entre els aspectes positius
d'aquests quatre anys, esmen-
ta arribar ara a un congrés amb
molta més ìrnitat com a punt de
sortida i després d'un temps que

ha servit per llimar friccions, jun-
tament amb la cinquena victò-
ria consecutiva amb majoria ab-
soluta a les eleccions agràri-
es, malgrat un cert desgast en
vots.

De cara al pròxim congtés no
es descarta lâ possibilitat de pre-
sentar una llista de consens, via
que està oberta i en què es tre-
balla.Alhora que també s'estu-
dia que Joan Caball pugui pre-
sentar-se a la reelecció al capda-
vant d'Unió de Pagesos en l'àm-
bit nacional.


